
Årsberetning for 2022 – Gumøy Vel 
 

Det siste året har styret bestått av følgende medlemmer: 

 

Jan Petter Abrahamsen – Styreleder 

Morten Andersen – Kasserer 

Eva Isnes – Styremedlem 

Wenche Hestvik Ellegård – Styremedlem 

Erling Ballestad – Styremedlem 

Hans Kristian Olsen – Representant for hyttefolket 

Terje Abrahamsen – Vara 

Aase H. Simonsen – Vara 

Gerd Thorstensen – Vara 

 

Etter et par uvanlige år kom vi endelig tilbake til normalen i 2022. 

Styret avholdt 8 møter i løpet av året. 

Det ble avholdt en vellykket Gumøydag med mange fornøyde besøkende og som ga en fint 

overskudd.  

Det har blitt gjennomført noen dugnader og vi kan nevne vedlikehold og rydding av kvist langs 

veiene, vedlikehold og reparasjoner på brygga på Tangane, beising og vedlikehold av benker langs 

veier og stier og rydding langs stier rundt på øya.  

Vi har også deltatt på møter med fjordbåtselskapet for å sikre gode rutetilbud i skjærgården og hatt 

møter med de andre velforeningene i skjærgården for å kunne jobbe sammen på saker av felles 

interesse. 

Arbeidet med å anskaffe veibom har fortsatt, og vi har nå landet på en automatisk bomløsning fra 

Norgesbom med kamera som vil bli satt opp i løpet av våren. Det fremstår som den beste løsningen 

med tanke på enkel drift og vedlikehold, og ikke minst den som gir minst ulempe for brukere av 

veien.  

Kommunen er i prosess med rullering av kommuneplanen som berører både fastboende og hytter. 

Velet har gjennomført et orienteringsmøte om prosessen og hvordan den enkelte grunneier kan gi 

innspill i prosessen. Dette vil bli fulgt opp når kommune legger planen ut på høring. 

 

 

 


